

OR-C460

RIDE-ON SWEEPER

驾驶式扫地机



OR-C460 ride-on sweeper has high cleaning efficiency and can clean up dust, stones, wood chips, glass and other garbage. It is suitable for operation on the flat ground such as cement, asphalt, ceramic tile, marble, etc., and can clean dust, stones, wood chips, glass and other garbage.

OR-C460驾驶式扫地机清扫效率高，可清扫灰尘、石子、木屑、玻璃等垃圾，适用于较平坦的地面的清扫，如水泥地面、沥青地面、瓷砖地面、大理石地面等。



(Sunshade is optional 遮阳棚为选配)

Item 项目名称	Specification 参数
Sweeping Width 清扫宽度	1460mm
Cleaning Efficiency 清扫效率	8000m ² /h
Main Brush Length 主刷长度	680mm
Side Brush Diameter 边刷直径	500mm
Waste Hopper Capacity 垃圾箱容量	150L
Water Tank 水箱容量	37L
Power Supply 动力源	48V
Driving Power 驱动功率	1200W
Climbing Ability 爬坡能力	30%
Filter Surface 过滤面积	8m ²
Continuous Working Time 工作时间	4-5h
Max Working Speed 最大工作速度	7km/h
Max Driving Speed 最大行驶速度	0-14km/h
Turn Radius 转弯半径	0mm
Net Weight 净重	520kg
Dimensions (L*W*H) 尺寸 (长*宽*高)	1800*1460*1500mm



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



OR-C460 is a relatively popular sweeper has high cleaning efficiency of vacuum, sweeping and watering. The fuselage adopts glaze crystal baking paint processing, the whole casting from, strong and durable. The double side brushes work at high speed make the working efficiency up to 8000m²/h, which can easily solve various cleaning problems.

本款扫地机是一款集吸尘、扫地、喷水相结合的自动清洁一体机。机身采用釉晶烤漆处理，整体铸造而成，坚固耐用。双边刷高速对旋，工作效率高达8000m²/h，轻松解决各种清扫难题。

Sweeping Paths 清扫宽度 	Productivity 工作效率 	Power Supply 动力源 	Bin Capacity 垃圾箱容量 	Working Time 工作时间
1460mm	8000m ² /h	48V	150L	4-5h

• Simple Operate Panel 操作面板简单易懂

The operation panel is simple and practical, easy to understand, and can operate after simple training. 操作面板采用中控一体式方向盘，操作更方便、更轻松。

• Adjustable Brush Height 刷把高度可调节

The ground height of the main brush can be adjusted, the operation is simple and convenient, suitable for different road conditions.

主刷、边刷均采用自动升降控制，更智能。主刷地面高度可调节，操作简单方便，适用于不同路面状况。

• Powerful Control System 强力控尘系统

Built-in powerful control system, the dust-vibrating system adopts the design of drum-type filter to vibrate the dust, and the dust-absorbing ability is stronger.

内置强力控制系统，震尘系统采用滚筒式过滤器震尘设计，吸尘能力更强。

• Large-Capacity Dustbin 大容量垃圾箱

The large-capacity dustbin design can clean a larger area at one time, without dumping garbage frequently, and improve work efficiency.

抽屉式垃圾箱设计，垃圾箱的拆卸与安装都很简单，可以大大提高工作效率。

• Simple And Convenient Maintenance 维护保养简单方便

Flip-out body design, easy to check the circuit at any time, more convenient to do the maintenance.

可掀式机身设计，便于随时检查电路，维护更方便。

